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REFERATSAKER OG MELDINGAR 

Vedlegg:
KONSEKVENSER BUDSJETTVEDTAK 2022 - OPPDATERT BUDSJETT 2022 OG ØKONOMIPLAN 2022-2025
Økonomiplan 2022-2025 og Budsjett 2022 Vaksdal Kommune - etter K-styre
Notat til kommunedirektøren - utvikling og organisering av innbyggjarservice
Orienteringsnotat til kommunane feb 2022
Orientering om status for gjennomføring av ein del vedtak/svar på spørsmål
Regional transportplan 2022-2033 - Invitasjon til innspel til økonomisk handlingsprogram og 
investeringsprogram
øk handlingsprogram og investeringsprogram - utkast innspel til kommunane feb 2022.pdf
Notat hydrogen

Underliggjande saker:

Saksnummer Tittel
15/2022.1 KONSEKVENSER BUDSJETTVEDTAK 2022 - OPPDATERT BUDSJETT 2022 OG 

ØKONOMIPLAN 2022-2025
15/2022.2 Notat til kommunedirektøren - utvikling og organisering av innbyggjarservice
15/2022.3 Orientering om Nordhordland UNESCO biosfære
15/2022.4 Orientering om status for gjennomføring av ein del vedtak/svar på spørsmål
15/2022.5 Regional transportplan 2022-2033 - Invitasjon til innspel til økonomisk 

handlingsprogram og investeringsprogram
15/2022.6 Notat frå VNS - Hydrogenfabrikk på Dale

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Referatsakene vert tekne til orientering.

I dokumentet er det spurt:
Alternativt kan vi dele saka og prioritere Dalehallen først sidan den krev mindre utgreiing. Er det 
ynskjeleg?



FPØ ynskjer at Dalehallen vert tatt som ei sak for seg som føreslått.
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FPØ - Behandling:
Til referatsak 4:
Oversendingsframlegg frå Boris Groth, FRP: 
"I dokumentet er det spurt:
Alternativt kan vi dele saka og prioritere Dalehallen først sidan den krev mindre utgreiing. Er det 
ynskjeleg?
FPØ ynskjer at Dalehallen vert tatt som ei sak for seg som føreslått."

Røysting:
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.
Framlegget frå Boris Groth vart samrøystes vedteke.

FPØ - Tilråding/Vedtak:

FPØ ynskjer at Dalehallen vert tatt som ei sak for seg, som føreslått i referatsak 4.

Referatsakene vert elles tatt til orientering.


